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To: 5.1.2 fs} @minvws.nl]
Cc: GAPS] BEES XE:

@minvws.nl]
From: 5.1.2e 512e |g 24

( 5.1.2e )
Sent Fri 1/15/2021 3:37:17 PM
Subject: RE: overleg VIG en enkele leden met[IEEE=n F334) Hebbenjullie nog bespreekpunten voor dit po van 21

januari

Received: Fri 1/15/2021 3:37:17 PM

Prima, dank. Zoals besproken lever ik voor nu niets aan.

EE | 5.1.2e ) EEE @minvws.ni>

Verzonden: donderdag 14 januari 2021 17:14

: De

2 EEE@ minvws.ni>
CC: @minvws.nl>

eg VIG en enkele leden met | EENen Hebben jullie nog bespreekpunten voor dit po van 21

januari

De focus van dit overleg is wel vaccins... daarom schuift @IEE Nu heeftliE ook po’s met VIG. Dus

daar kan je evt punten voor behandelingen kwijt. erel It binnen GMT voor.

Er
Mob: +31 (0)IEEE

ven:HE,IE IE GOED minusn>Verzonden: donderdag 14 januari 2021 15:32

omniIKE I EE) (EKER) ERE vs. IERIE ERED
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: overleg VIG en enkele leden met[EEE nssen en dGMT. Hebben jullie nog bespreekpunten voor dit po van 21

januari

Dank, voor nu geen punten, mogelijk vanuit innovatieve behandelmethoden een laatste stand OEY (ook afhankelijk van de

agenda)
Groet

van: EET IE. EEX) EEE @minvws.ni>
Verzonden: donderdag 14 januari 2021 09:20

aan: EE BE. IE (BD) <
2 (RED

EEE ominvws.oi>
Onderwerp: overleg VIG en enkele leden met] ebben jullie nog bespreekpunten voor dit po van 21

januari

Beste 5.1.2e

Medio december hebben

IEE
met VIG en hun leden (dus de nederlandse vertegenwoordigers

van) Pfizer, AstraZeneca en Janssen een PO gehad. Dit was een kabbelend overleg. In grote lijnen is de annotatie gevolgd, zoals

bijgevoegd in bijlage. Over het no fault compensation fund is niet gesproken.

Het is meer een overleg om elkaar op de hoogte te houden, elkaar niet te verrassen, elkaar snel te kunnen vinden, dan dat dit

nu een pittig overleg is waar knopen doorgehakt moeten worden. De echte afspraken worden natuurlijk ook met de individuele

bedrijven gemaakt. En de verhouding tussen RIVM en VWS heeft [ERE ook uitgebreid toegelicht. Paar steekwoorden uit het

overleg: de (europeesche) hoofdkantoren van de farmaceuten gaan over het contract en uitvoering van het contract. Nog maar

weer eens benadruk dat VWS zich niet mengt in (bijv. EMA) beoordelings procedures, RIVM is punt waar alle informatie rondom

bijv. logistiek hoort te liggen, er is voldoende aandacht voor monitoring bijwerkingen.
En medegedeeld (en daarna ook vastgesteld) dat het voorstel van VIG om een platform in te richten (was een soort

oorspronkelijk plan van hun) niet nodig is.
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Anyway, in overleg is wel afgesproken om de komende 3 maanden elke maand drie kwartier in te plannen om zaken te

bespreken. Ik bereid dit met GMT voor. Bayer (partner van Curevac) zal ook aansluiten op dit overleg.

Na deze inleiding: hebben jullie nog punten voor dit PO. Het is donderdag 21 januari.
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